

## VERSLAG OUDERRAAD – ALGEMENE VERGADERING

### DINSDAG 10 JUNI 2025

#### AANWEZIGEN

##### Ouderwerking:

Kim, Jeroen, Dirk, Matthias en Stephanie

Vanaf 21u30: Dimitri en Stefanie

##### Directie en leerkrachten:

- Meester Maarten
- Meester Roel

#### AGENDA

- Tussenstand pannenkoekenverkoop
- Maximumfactuur
- Schoolfeest
- Barbecue 6<sup>e</sup> leerjaar
- Varia

#### TUSSENSTAND PANNENKOEKENVERKOOP

- De verkoop is afgesloten en er is +400kg verkocht, wat een mooi resultaat is.
- De winnende klassen, die het grootste aantal hebben verkocht zijn de eerst kleuterklas en het eerste leerjaar. Zij winnen een Pannenkoekenfeest.
- 

##### To do:

- Ontvangen Pannenkoeken van levercier(Dirk)
- Bedeling bestellingen(all)

#### MAXIMUMFACTUUR

- Vraag Stefanie: kunnen we meer info krijgen over hoe het volledige budget wordt besteed?  
Meester Maarten: Hier is geen duidelijkheid over. De kosten zullen moeten worden opgelijst om hier meer zicht op te hebben. Ik vraag dit aan alle leerkrachten.  
Er is een budget per leerling voor de 6 schooljaren van €550 en €110 per schooljaar. Verschuiven van budget is niet toegelaten.  
Meer info volgt later.
- Vraag Kim: Komt er een Waterspeeldag?  
Meester Roel: Er waren afspraken gemaakt met het Gaversbad, maar deze zijn door hen geannuleerd.  
Als alternatief wordt een Sportdag met andere sporten voorzien.

## SCHOOLFEEST

- Voorstel Rim: Naast de traditionele verkoop van gerechten op het schoolfeest, kunnen we ook multiculturele tapas aanbieden? Dit kan ook tegen een vergoeding.  
Ouderwerking: akkoord.
- Kim:
  - o Het opzetten van de tent zal gebeuren op wo 18 juni om 18u. afbraak Maandag 18u.
  - o Verzekering en vergunning is ok, de brandweer komt nog langs voor keuring van de tent.
  - o Zomercafé start om 12u30.
- Vraag Kim: om hoe laat starten we met de voorbereidingen op Zondag?  
Vanaf 7u30 zullen we starten met de opbouw
- Vraag Kim: Is er een programmaboekje?  
Meester Maarten: Dit is nog niet vastgelegd, maar ik vraag het na bij Juf Els.
- Vraag Dirk: Zijn de t-shirts voor de 6des al voorzien en wanneer worden ze uitgedeeld?  
Matthias: De t-shirts zullen deze week besteld worden door Dimitri.  
Meester Maarten: Voor 2 leerlingen van het 6<sup>e</sup> leerjaar zullen de leerkrachten zelf zorgen voor een t-shirt.  
Vraag Kim: Affiches voor eten + drank en plantenverkoop, wie gaat hiervoor zorgen?  
Dirk: Ann heeft deze bij de vorige editie gemaakt. Ik zal haar vragen deze te delen en aanpassen.  
Matthias: Ik zal de prijslijsten aanpassen op basis van de affiches.

### To do:

- Voorbereiden Tapas + aankleding verkoopstand (Rim)
- Prijslijst aanvullen met Multiculturele tapas(Matthias)
- Bestelling Colruyt(Kim)
- Drankkaarten te laten drukken(Kim)
- Bestelling t-shirts,(Dimitri)

## BARBECUE 6<sup>E</sup> LEERJAAR

- Matthias:
  - o De uitnodigingen zijn opgemaakt en bedrukt aan de leerlingen van het 6<sup>e</sup> leerjaar.  
Voor de bestelling van het eten en drank moet dit ten laatste 1 week op voorhand worden doorgegeven aan de traiteur.
  - o Helpende handen zijn vorige vergadering besproken.
  - o We zitten op schema

## VARIA

- Dimitri sluit later aan en geeft meer info over de vergadering van de Scholenraad:
  - o Splitsingsnormen zullen herbekeken worden en verder besproken worden in de toekomst(schooljaar 2025-2026)
  - o Een eventuele wijziging van de schooluren is uitgesteld tot, ten vroegste, schooljaar 2026-2027.
- Er zijn plannen om de taveien van de opvang te verhogen(Infano)

- Vraag Dimitri:
  - o Wanneer is de infoavond begin volgend schooljaar => Meester Maarten: 9 september 2025.
- Vraag Kim: Graag wil ik een datum plannen deze zomervakantie voor schilderwerken op de speelplaats.
- Vraag Dimitri: wanneer plannen we onze eerst vergadering van volgend schooljaar?  
Matthias: Ik zal dit bekijken en een poll in Whatsapp maken.